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Styrelsemöte 
 

Tid: 23 januari 2024 kl. 19-21. Plats: Hemma hos Lasse 
 

Närvarande:  Olof Näslund, Lars Klasén, Anne Kawecki, Lars (Lasse) Ljungdahl, Alenka Jejcic, Kristin 
Persson 

1. Mötets öppnande 
Anne öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 
Godkändes 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet  
Kristin valdes till ordförande, Lars till sekreterare, Alenka och Lasse till justerare 

4. Inkommet (post, email, Facebook, tel)  
Ingen fysisk post. ”Inkommet” via Facebook: En person har frågat om rivning av bäverdamm vid 
Hökmossen. Denne har kontaktat kommunen men ännu inte fått respons. Vi engagerar oss inte, men 
Kristin kontaktar personen för uppföljning. 

5. Ekonomi 
Ekonomin är god. 

6. Rapporter 
En debattartikel om Kallfors ängar i kretsens namn, undertecknad av Lars och Kerstin, publicerades i 
Länstidningen den 8/12 2023. (Se även nedan under Remisser) 

Mats är anmäld som kretsens representant i Föreningsrådet.  

Anne berättade att hon deltagit i samrådsmötet om Slussholmen den 22/1. (Se även nedan under 
Remisser) 

Lars berättade om diskussionen betr att göra Yngern till vattenskyddsområde, vilket Nykvarns 
kommun vill. Yngern är reservvattentäkt, varför Bygg- och miljönämnden pekar på den risk som finns 
att det kan bli som betr. Bornsjön, dvs bad-, båt- och fiskeförbud … (Enligt protokoll från nämnden 
2024-01-18). 

7. Remisser 

Nykvarn 
Inkommet: 
2024-04-16 Naturvårdsprogram för Nykvarn. Svar ska vara inne senast d 22/4. Våra kontaktpersoner 
i Nykvarn har blivit ombedda att titta på detta för ev. yttrande. Ännu ingen respons. Anne och Kristin 
uttryckte intresse för att titta på detta. (Dokumentet finns tillgängligt på kretsens webbplats under 
Remisser Nykvarn). 

Södertälje 
Avlämnade: 
2023-12-15 Samråd om bio-CCS-anläggning för Igelsta kraftvärmeverk i enlighet med 6 kapitlet 
miljöbalken. 

2023-12-22 Samråd om detaljplan för Kallfors 1:341 (tidigare del av Kallfors 1:4) mfl (Kallfors ängar 
och uppsamlingsväg) i Järna. 



Sid 2(2) 

Övrigt: 
Vi har valt att inte yttra oss över 2023-12-21 Avgränsningssamråd inför planerad vattenverksamhet 
inom Tveta-Valsta 4:1 i Almnäs. Vi avgav ett yttrande i saken 2021-09-02 och har fortsatt möjlighet 
att yttra oss i kommande samrådsskeden. 

Betr Skjutbanan i Tveta (ianspråkstagande av jordbruksmark) så har vi valt att inte gå vidare; detta på 
inrådan av Naturskyddsföreningens jurist. 

Kommande: 
2024-02-22 Samråd för detaljplan för Slussholmen. Information finns på 
www.sodertalje.se/detaljplan/slussholmen . Diskuterades i vilken mån vi, som förening, skulle 
engagera oss med yttranden etc. Vi valde preliminärt att avstå – men Olof åtog sig att titta lite 
närmare på saken och överväga om vi trots allt bör göra något. I vilket fall står det var och en fritt att 
engagera sig som privatperson. Anne uttryckte intresse för saken och bevistade samrådsmötet den 
22/1. Svar ska vara inne den 22/2. 

2024-02-15  Kompletterande samråd om Landsortsfarleden. Svar ska vara inne senast 15/2. Lars har 
tittat på detta, även som representant för såväl den båtklubb han är med i (Östertälje båtklubb) som 
de surfklubbar han också är med i (Södertörns surfklubb och Södertälje Windsurfing Club). Han 
känner inte att det är nödvändigt att vi avger yttrande i ärendet. Han åtog sig dock att beskriva saken 
på vår Facebook-sida och efterlysa ev. synpunkter i saken. 

8. Genomförda aktiviteter 

Inget sedan förra mötet. 

9. Kommande aktiviteter 
Vårens program i sin helhet framgår av det tryckta program som är under utskick och läggs upp på 
webben. Samtliga programpunkter finns också publicerade på webbens Aktivitetskalender. 

Närmast på programmet är föredraget ”Hållbart resande. Med tåg och elbil runt i Europa” den 13/2 i 
Södertälje stadshus. Det hålls av Marie Wallum och Johan Rudborg från Klimatinitiativ Strängnäs. Lars 
tar med böcker mm för bokbord. Samarrangör är Friluftsfrämjandet som liksom vi marknadsför detta 
på Facebook. Och på webben förstås. 

10. Övrigt  

Stadgarna bör uppdateras med det som tillkommit/ändrats som resultat av årsmötets beslut 
förra året. Lasse fixar. Han tillser också att den stadgegrupp som då utlovades etableras samt 
håller i dess arbete. Primärt är att försöka samordna med Riksföreningens stadgar i den mån 
det är möjligt och rimligt. 

11. Nästa möte 
Nästa möte är den 20/2 kl 19 hos Alenka.  
 

 

Vid protokollet: Lars Klasén 

 

Justeras: 

 

Alenka Jejcic  Lasse Ljungdahl 

http://www.sodertalje.se/detaljplan/slussholmen

